
   

 
 
MØTEPROTOKOLL 
 
 
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Storsalen, Nes kulturhus 
Dato: 03.11.2020 
Tid: 12:00-14:55 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Grete Irene Sjøli Leder A 
Rune Tranum Medlem A 
Erlend Helle Medlem A 
Ståle Kjone Medlem A 
Tone Rønoldtangen Medlem A 
Jarle Skolbekken Medlem A 
Heidi Sann Medlem A 
Roger Johansen Medlem A 
Anne Grethe Tømte Medlem A 
Lillian Hansen Medlem A 
Vivian Wahl Nestleder SP 
Per Bøhn Medlem SP 
Andrea Skovseth Medlem SP 
Tom Roterud Medlem SP 
Marius Torgersen Medlem SP 
Sverre Rimstad Medlem SP 
Tove Nyhus Medlem FRP 
Anita Karin Bue Medlem FRP 
Liv Gustavsen Medlem FRP 
Karoline Aavik Medlem FRP 
Kjell Jevne Medlem H 
Anne Arnesdatter Luke Medlem H 
Øystein Seland Medlem H 
Thomas Sann Medlem H 
Jo Inge Buskenes Medlem MDG 
Odd Hagen Medlem KRF 
Ole Einar Bakke Medlem TSL 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Fidje MEDL V 
Ann Margaret Grøndahl MEDL MDG 
Geir Espen Haugnes Rudolfsen MEDL A 
Kjersti Aanrud Dalen MEDL A 
Idun Eriksen MEDL FSVR 
Eli Anne Nyerrød Kvarme MEDL SP 
Ali Reza Nouri MEDL FSVR 
Simen Roterud MEDL SP 



 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Gerd Berg-Andersen Vibeke Katrin Eriksen A 
Arnfinn Olav Hagen Geir Espen Haugnes 

Rudolfsen 
A 

Mari Henrikke Vandsemb Simen Roterud SP 
Jan Stabbetorp Eli Anne Nyerrød Kvarme SP 
Andrew McMillion Ann Margaret Grøndahl MDG 
Gro Helene Gulbrandsen Ali Reza Nouri FSVR 
Ole Andreas Sørli-Sidselssønn Tom Fidje V 
Ingrid Fyhri Idun Eriksen FSVR 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Jon Sverre Bråthen Rådmann 
Gyrid Slettengen Kommunalsjef 
Elin Brede Kristiansen Kommunikasjonssjef 
Are Ausland Fagansvarlig politisk sekretariat 

 
 
Sak 129 og 130 ble utsatt til neste møte  
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PS 20/115 Godkjenning av protokoll fra kommunestyrets møte 
03.11.2020 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak (35 stemmer): 
 
Protokollen godkjennes. 
 
 
Merknad: 
 
Sakstittel er feil, saken gjaldt godkjenning av protokoll fra kommunestyrets møte 22.09.2020. 
 
 

PS 20/116 2. tertialrapport 2020 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak (35 stemmer): 
 
1. Vedlagte resultatrapport for Nes kommune per 2. tertial 2020 vedtas. 

 
2. Følgende budsjettjusteringer gjennomføres: 

 
Budsjettjustering drift: 

a) Driftsrammen til Helse og velferd økes med     19.611.000 kr 
b) Driftsrammen til Oppvekst og utdanning økes med      4.048.000 kr 
c) Driftsrammen til Kultur og mangfold økes med      5.000.000 kr 
d) Driftsrammen til Samfunn og miljø v/landbruk økes med    11.600.000 kr  
e) Driftsrammen til Administrasjon og styring økes med      2.000.000 kr 
f) Driftsrammen til Fellesposter reduseres med     15.100.000 kr 

 
g) Driftsinntektene økes med       40.582.000 kr 

h) Avsetning til fond økes med      13.423.000 kr 

 
Budsjettjustering investering: 

 Investeringsrammen Vormsund ungdomsskole økes med   2.000.000 kr 
 Investeringsrammen utvidelse Neskollen skole økes med  2.216.000 kr 
 Investeringsrammen Auli skole økes med     1.300.000 kr 
 Investeringsrammen Auli barnehage økes med     650.000 kr 
 Investeringsrammen Årnes barnehage økes med       700.000 kr 
 Investeringsramme Bredbånd økes med     1.700.000 kr 
 Investeringsramme Damkrone Ellingsjøen økes med   1.203.000 kr 

Økt investeringsramme finansieres som følger: 
Tidligere ubenyttede lånemidler reduseres med    8.566.000 kr 
Redusert inv. behov vedtatte prosjekter 2020    1.203.000 kr 

 
3. I fremtidige budsjetter innenfor samfunn og miljø skal det utenfor selvkostområdene leveres 
overordnede budsjetter som er flate i planperioden. Penger som ikke er brukt ett år skal være 
overførbare til neste år. 
 
 



Behandling: 
 
Forslag: 
 
Formannskapets innstilling: 
 

1. Vedlagte resultatrapport for Nes kommune per 2. tertial 2020 vedtas. 
 

2. Følgende budsjettjusteringer gjennomføres: 
 

Budsjettjustering drift: 
i) Driftsrammen til Helse og velferd økes med     19.611.000 kr 
j) Driftsrammen til Oppvekst og utdanning økes med      4.048.000 kr 
k) Driftsrammen til Kultur og mangfold økes med      5.000.000 kr 
l) Driftsrammen til Samfunn og miljø v/landbruk økes med    11.600.000 kr  
m) Driftsrammen til Administrasjon og styring økes med      2.000.000 kr 
n) Driftsrammen til Fellesposter reduseres med     15.100.000 kr 

 
o) Driftsinntektene økes med       40.582.000 kr 

p) Avsetning til fond økes med      13.423.000 kr 

 
Budsjettjustering investering: 
 Investeringsrammen Vormsund ungdomsskole økes med   2.000.000 kr 
 Investeringsrammen utvidelse Neskollen skole økes med  2.216.000 kr 
 Investeringsrammen Auli skole økes med     1.300.000 kr 
 Investeringsrammen Auli barnehage økes med     650.000 kr 
 Investeringsrammen Årnes barnehage økes med       700.000 kr 
 Investeringsramme Bredbånd økes med     1.700.000 kr 
 Investeringsramme Damkrone Ellingsjøen økes med   1.203.000 kr 

Økt investeringsramme finansieres som følger: 
Tidligere ubenyttede lånemidler reduseres med    8.566.000 kr 
Redusert inv. behov vedtatte prosjekter 2020    1.203.000 kr 

 
Representanten Erlend Helle fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av Arbeiderpartiet og 
Senterpartiet: 
 

I fremtidige budsjetter innenfor samfunn og miljø skal det utenfor selvkostområdene leveres 
overordnede budsjetter som er flate i planperioden. Penger som ikke er brukt ett år skal 
være overførbare til neste år. 

 
Votering: 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Repr. Helles tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 

PS 20/117 Endring av vedtekter DGI vedrørende lokalisering av 
hovedkontor 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak (35 stemmer): 
 
Vedtekter DGI §3 Hovedkontor endres til: 



 
§3 Hovedkontor 
Samarbeidet har sitt hovedkontor der det er mest hensiktsmessig. 
 
 

PS 20/118 Esval gård, videre bruk av jordbruksarealene 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Saken ble vedtatt utsatt i Utvalg for teknikk, næring og kultur, og ikke behandlet i kommunestyret. 
 
 

PS 20/119 Barnehagetilsyn vårhalvåret 2020 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak (35 stemmer): 
 
Oppsummering av tilsyn våren 2020 tas til orientering.  
 
Det anmodes om at fokus og prioritering av tilsyn, i tråd med planen system for tilsyn med 
barnehagene i Nes, videreføres 
 
 

PS 20/120 Fordeling av kostnader knyttet til interkommunalt 
plansamarbeid E16 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak (35 stemmer): 
 
Kostnader knyttet til plankoordinatorstillingen for det interkommunale planarbeidet for E16 fordeles 
likt mellom de fire involverte kommunene (¼ for hver kommune).   
 
Øvrige kostnader dekkes av den enkelte kommune. 
 
Kostnadene innarbeides i kommende års budsjett. For 2020 dekkes kostnadene innenfor rammen 
for kommunalområdet Samfunn og miljø. 
 
 

PS 20/121 Klagebehandling:  Vedtatt detaljregulering - Grindermåsan 
- gbnr. 14/7 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak (35 stemmer): 
 
Det har ikke fremkommet nye momenter i saken. I medhold av forvaltningslovens kap. 6, jf. plan- og 
bygningslovens §§ 12-12 og 1-9 tas innkomne klager ikke til følge. 
 
Kommunestyrets vedtak av 16.06.2020 i sak 20/68 «2. gangs behandling: Detaljreguleringsplan – 
Boligområde Grindermåsan – gbnr. 14/7» opprettholdes. Vedtatt reguleringsplan for Grindermåsan 
– gbnr. 14/7 endres ikke. 



 
Klagesaken oversendes Fylkesmannen i Oslo og Viken for endelig behandling av klagene. 
 
Utbygger må tillegges følgende ansvar: Under utbygging skal utbygger sikre etablering av egne 
anleggsveger. Eventuell bruk av kommunale veger under utbyggingen skal skje i henhold til etablert 
avtale med Nes kommune om trafikksikring og vedlikehold / istandsetting av vegene under og etter 
bruk. 
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Formannskapets innstilling: 
 

Det har ikke fremkommet nye momenter i saken. I medhold av forvaltningslovens kap. 6, jf. 
plan- og bygningslovens §§ 12-12 og 1-9 tas innkomne klager ikke til følge. 
 
Kommunestyrets vedtak av 16.06.2020 i sak 20/68 «2. gangs behandling: 
Detaljreguleringsplan – Boligområde Grindermåsan – gbnr. 14/7» opprettholdes. Vedtatt 
reguleringsplan for Grindermåsan – gbnr. 14/7 endres ikke. 
 
Klagesaken oversendes Fylkesmannen i Oslo og Viken for endelig behandling av klagene. 
 
Utbygger må tillegges følgende ansvar: Under utbygging skal utbygger sikre etablering av 
egne anleggsveger. Eventuell bruk av kommunale veger under utbyggingen skal skje i 
henhold til etablert avtale med Nes kommune om trafikksikring og vedlikehold / istandsetting 
av vegene under og etter bruk.  

 
Representanten Ole Andreas Søri-Sidselssønn fremmet følgende forslag på vegne av Venstre og 
MDG: 
 

Videre arbeid med reguleringsplan for og utbygging på Grindermåsan – gbnr. 14/7 utsettes 
til valg av trasé for ny E16 er vedtatt og nye konsekvensutredninger for biologisk mangfold 
foreligger. 

 
Votering: 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Repr. Sørli-Sidselssønns forslag fikk 3 stemmer (2 MDG, 1 V) og falt. 
 
 

PS 20/122 Drift- og vedlikeholdsstandard for kommunale veger, 
veglys, grøntområder, friluft og utmark - Nes Kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak  (35 stemmer): 
 
1. Rådmannens forslag til Drift og vedlikeholdsstandard kommunale veier, veilys grøntområder, 
friluft og utmark for Nes Kommune vedtas med følgende endringer. 
F 920 Brøyting settes til 7 cm utløsende standard. Det samme gjelder tykkelse på isrydding/såle. 
F 620 faste dekker oppjustering av vegskulder er gjennomgående 5 cm. (vanskelig å klare å holde 3 
cm slik det er skrevet). 
Ferister kan fjernes, hvis vi ikke har dette. 
F 530 veimerking. Fotfelt prioriteres, ellers som det står skrevet. 
F 624 feiing. Ved langvarig varmeperioder og tørre veier, bør det vurderes vinterfeiing av 
strømmasser, for å minske svevestøv. 



Klasse 1. Veier.   Her må skoleområder, institusjoner, Slik som Runnitunet, Leirvegen og 
sykehjemmet og viktige trapper o.l. Driftes som viktige veier, og prioriteres. 
 
2. Følgende tekst fjernes på side 15 i drift- og vedlikeholdsstandard:   
«Veglysene i Nes kommune er slukket i tidsrommet 18. mai til skolestart. Gjelder ikke Årnes 
sentrum». 
 
3. Brøytenivået for Årnes sentrum settes til 5 cm. 
 
4. Endringer må sees på i budsjettbehandlingen. 
  
Serviceerklæringer må også inneholde liste over hvilke veier, som har hvilken klasse og kart som 
viser oversikt over hvilke brøyteroder vi har. Dette til hjelp for publikum. 
 
5. Rådmannen bes fremme sak i løpet av 1. halvår 2021 om status gatelys i Nes. 
Dette skal inkludere fakta om tilstand, teknologi som brukes og muligheter for lysstyring.  Det bør 
belyses om noen investering vil være lønnsom ifht strømforbuk. 
Tenker bl.a. på lysstyrke etter aktivitet. Miljøaspektet bør også tas inn. 
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Formannskapets innstilling: 
 

1. Rådmannens forslag til Drift og vedlikeholdsstandard kommunale veier, veilys 
grøntområder, friluft og utmark for Nes Kommune vedtas med følgende endringer. 
F 920 Brøyting settes til 7 cm utløsende standard. Det samme gjelder tykkelse på 
isrydding/såle. 
F 620 faste dekker oppjustering av vegskulder er gjennomgående 5 cm. (vanskelig å klare å 
holde 3 cm slik det er skrevet). 
Ferister kan fjernes, hvis vi ikke har dette. 
F 530 veimerking. Fotfelt prioriteres, ellers som det står skrevet. 
F 624 feiing. Ved langvarig varmeperioder og tørre veier, bør det vurderes vinterfeiing av 
strømmasser, for å minske svevestøv. 
Klasse 1. Veier.   Her må skoleområder, institusjoner, Slik som Runnitunet, Leirvegen og 
sykehjemmet og viktige trapper o.l. Driftes som viktige veier, og prioriteres. 
 
2. Slukking av veilys opprettholdes, som i dag. 
 
3. Brøytenivået for Årnes sentrum settes til 5 cm. 
 
4. Endringer må sees på i budsjettbehandlingen. 
  
Serviceerklæringer må også inneholde liste over hvilke veier, som har hvilken klasse og kart 
som viser oversikt over hvilke brøyteroder vi har. Dette til hjelp for publikum. 

 
Representanten Kjell Jevne fremmet følgende endringsforslag til formannskapets innstilling: 
 

1. Følgende tekst fjernes på side 15 i drift- og vedlikeholdsstandard:   
«Veglysene i Nes kommune er slukket i tidsrommet 18. mai til skolestart. Gjelder ikke Årnes 
sentrum». 
Nytt punkt 5: 
2. Rådmannen bes fremme sak i løpet av 1. halvår 2021 om status gatelys i Nes. 
Dette skal inkludere fakta om tilstand, teknologi som brukes og muligheter for lysstyring.  
Det bør belyses om noen investering vil være lønnsom ifht strømforbuk. 
Tenker bl.a. på lysstyrke etter aktivitet. Miljøaspektet bør også tas inn. 

 
Votering: 



 
Punkt 1 i repr. Jevnes forslag ble enstemmig vedtatt. 
Punkt 2 i repr. Jevnes forslag ble enstemmig vedtatt. 
Formannskaps innstilling med unntak av endringene i repr. Jevnes forslag ble enstemmig vedtatt.  
 
 

PS 20/123 Økonomirapport for Esval Miljøpark KF 2. tertial 2020 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak (35 stemmer): 
 
1. Økonomirapporten for Esval Miljøpark KF per 31. august 2020 godkjennes.  
 
2. Økonomisk støtte til foretaket vurderes i forbindelse med behandlingen av årsregnskapet for 
2020. 
 
3. Styret må fortsette å gå gjennom prosesser for budsjettstyring og iverksette tiltak som tilpasser 
kjøp av varer og tjenester slik at prognosert merforbruk 2020 reduseres så mye som mulig. Styret 
må videre gjennomgå bemanningssituasjonen i forhold til den løpende driften, og foreta nødvendige 
grep.  
Kommunestyret holdes informert om gjennomførte tiltak samt selskapets videre arbeid for å oppnå 
budsjettbalanse i 2020 og økt inntjening i kommende år. 
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Formannskapets innstilling: 
 

1. Økonomirapporten for Esval Miljøpark KF per 31. august 2020 godkjennes.  
 
2. Økonomisk støtte til foretaket vurderes i forbindelse med behandlingen av årsregnskapet 
for 2020. 
 
3. Styret må fortsette å gå gjennom prosesser for budsjettstyring og iverksette tiltak som 
tilpasser kjøp av varer og tjenester slik at prognosert merforbruk 2020 reduseres så mye 
som mulig. Styret må videre gjennomgå bemanningssituasjonen i forhold til den løpende 
driften, og foreta nødvendige grep.  
Kommunestyret holdes informert om gjennomførte tiltak samt selskapets videre arbeid for å 
oppnå budsjettbalanse i 2020 og økt inntjening i kommende år. 

 
Representanten Ingrid Fyhri fremmet følgende forslag på vegne av SV/Rødt: 
 

Kommunestyret ber kontrollutvalget gjennomføre forvaltningskontroll og eierskapskontroll  
av  Esval miljøpark KF i løpet av første halvår 2021. 

 
Votering: 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Repr. Fyhris forslag fikk 10 stemmer (4 FRP, 2 SV/R, 2 MDG, 1 V, 1 TSL) og falt. 
 
 



PS 20/124 Forslag til ny lokal forskrift om vann- og avløpsgebyrer i 
Nes kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak (35 stemmer): 
 
Forslag til ny forskrift om vann- og avløpsgebyrer for Nes kommune vedtas, med ikrafttredelse 
01.01.2021. 
 
Presisering av forskriftens § 9-2, annet ledd, Utforming av gebyret: 
«For bygg for offentlig formål som idrettshaller, forsamlingslokaler og andre typer kulturbygg, skal 
tilknytningsgebyret utgjøre et fast beløp som for én bruksenhet.» 
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Formannskapets innstilling: 
 

Forslag til ny forskrift om vann- og avløpsgebyrer for Nes kommune vedtas, med 
ikrafttredelse 01.01.2021. 

 
Representanten Øystein Seland fremmet følgende forslag på vegne av Høyre: 
 

Presisering av forskriftens § 9-2, annet ledd, Utforming av gebyret: 
«For bygg for offentlig formål som idrettshaller, forsamlingslokaler og andre typer 
kulturbygg, skal tilknytningsgebyret utgjøre et fast beløp som for én bruksenhet.» 

 
Votering: 
 
Repr. Selands forslag ble enstemmig vedtatt. 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 

PS 20/125 Eiendomsskatt - ny alminnelig taksering 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 
1. Ny alminnelig taksering gjennomføres og får virkning fra 2022. 
 
2. Rådmannen bes om å legge frem en sak så snart som mulig med konkret forslag til 
takseringsmetode inkludert et kostnadsoverslag. 
 
3. Retaksering skal ikke medføre at kommunens totale skattegrunnlag heves. Regulering skjer ved 
at bunnfradraget økes. 
 
 
Behandling: 
 
Forslag: 
 
Formannskapets innstilling: 
 



1. Ny alminnelig taksering gjennomføres og får virkning fra 2022. 
 
2. Rådmannen bes om å legge frem en sak så snart som mulig med konkret forslag til 
takseringsmetode inkludert et kostnadsoverslag. 
 
3. Retaksering skal ikke medføre at kommunens totale skattegrunnlag heves. Regulering 
skjer ved at bunnfradraget økes. 

 
Representanten Tove Nyhus fremmet Fremskrittspartiets forslag fra behandlingen i formannskapet 
på nytt: 
 

Ny alminnelig taksering gjennomføres ikke. 
Inntil eiendomsskatt avvikles hentes eiendomsskattegrunnlaget inn fra skatteetaten. 

 
 
Votering: 
 
Representanten Nyhus’ forslag fikk 6 stemmer (4 FRP, 1 TSL, 1 KRF) og falt. 
Punkt 1 i formannskapets innstilling ble vedtatt med 30 stemmer mot 5 (4 FRP, 1 TSL). 
Punkt 2 i formannskapets innstilling ble vedtatt med 30 stemmer mot 5 (4 FRP, 1 TSL). 
Punkt 3 i formannskapets innstilling ble vedtatt med 33 stemmer mot 2 (2 SV/R). 
 
 

PS 20/126 Melding om  vedtak i hastesak - forskrift om forebygging 
av koronasmitte 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak (35 stemmer): 
 
Vedtak etter kommunelovens §11-8 Hastesaker tas til orientering. 
 
 

PS 20/127 Søknad om  midlertidig fritak fra folkevalgte verv - Tom 
Fidje (V) 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Kommunestyrets enstemmige vedtak (35 stemmer): 
 
1. Tom Fidjes søknad om fritak fra folkevalgte verv til 01.01.2021 innvilges.  
2. Ole Andreas Sørli-Sidselssønn velges som fast medlem av kommunestyret i fritaksperioden.  
3. Merete von der Fehr velges som fast medlem av Rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne i fritaksperioden, og rådet velger selv midlertidig leder. 
 
 

PS 20/128 Interpellasjon fra Høyre - saksbehandlingstid byggesaker 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Interpellasjon og svar: 
 
Repr. Jevnes interpellasjon: 
 



Flere, både fra næringslivet og privatkunder, uttrykker å ha ventet lenge på sin byggesøknad. 
Begge deler er viktig for næringslivet, da mange private selv står for søknad om f.eks. garasje, men 
setter bort jobben til lokale håndverkere.  
 
Vi mener kommunen burde ha lagt til rette for usikkerheten som rår under pandemien ved å 
iverksette tiltak som kunne bidratt til redusert behandlingstid sammenlignet med normalen, og 
raskere enn den ordinære fristen. Lang saksbehandlingstid er ikke et ukjent fenomen, men her 
burde det være mulig å bli blant de beste i klassen.  
 
Hvordan vurderer ordføreren situasjonen i kommunen på dette området? 
Hvilke tiltak er vurdert og eller iverksatt for å løse utfordringene, og helt konkret hvilke tiltak kan 
kommunen raskt iverksette for å redusere saksbehandlingstiden? 
Hvilke kortsiktige og langsiktige målsettinger bør Nes kommune ha på dette området? 
 
Nes Høyre, Kjell Jevne 
 
 
Ordførerens svar: 
 
Situasjonen har ikke vært tilfredsstillende, hverken for innbyggere eller næringsdrivende. Det er et 
fåtall ansatte innenfor mange fagområder, og de enkelte fagområdene har spesifikke krav til 
kompetanse. Dette gjør at det er vanskelig å mobilisere i situasjoner som oppstår. Konsekvensene 
av pandemien har vært spesielt vanskelig å forutse. Dette er også krevende for de ansatte.  
 
Det er gjort tiltak med hensyn til bemanning innenfor byggesak: 

- Det er ansatt en jurist  med kompetanse på Plan – og bygningsloven. Vedkommende har 
startet opp i høst og skal jobbe på flere fagfelt, men arbeider nå den første tiden 100% på  
byggesak for å få ned saksbehandlingstiden.  

- Det er også forlenget arbeidskontrakt med ekstrahjelp.  
 
Dette har ført til at antall restanser er redusert de siste ukene, men det er fortsatt et vesentlig 
etterslep.  
 
Vår erfaring viser at det tar tid å få økt saksbehandlerkapasitet. Vi har lyst ut stilling som fagleder på 
byggesak, ansettelsesprosessen her pågår.  Dette er også forsøkt tidligere, men  uten at vi har 
lykkes. Vi erfarer at attraktive kandidater velger kommuner med bredere fagmiljø og mer ressurser.   
 
Dersom vi får ansatt en fagleder vil dette styrke faggruppen både i form av resurser og kompetanse. 
Vi må også gjøre en vurdering om dette er tilstrekkelig, eller om det er behov for ytterligere 
ressurser slik at tjenesten blir mer robust. Det er som nevnt få stillinger på byggesak i Nes og vi blir 
derfor svært sårbare ved sykdom eller når noen slutter.  
 
Vi gjør følgende kortsiktige tiltak for å utnytte kapasiteten på byggesak best mulig:  
- Vi setter opp faste telefontider hvor byggesaksbehandlerne er tilgjengelige. Informasjon om disse 
tidene blir tilgjengelig på servicetorg og på nettsidene. Dette skal også gi forutsigbarhet for når 
saksbehandlerne kan nås på telefon.  
- Vi oppfordrer også til bruk av e-post  ved henvendelser til byggesak. Dette gir i mange tilfeller en 
bedre og mer effektiv dialog for innbyggerne og næringsaktører. 
 
Dette er samme løsninger som benyttes i andre kommuner. 
 
 

PS 20/129 Interpellasjon fra Venstre - digitalisering og forbedring av 
folkevalgtopplæring 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Det ble ikke tid til behandling av interpellasjonen, og den ble derfor utsatt til neste møte. 



 
 

PS 20/130 Muntlig spørretid i kommunestyrets møte 03.11.2020 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.11.2020 
 
Det ble ikke tid til muntlig spørretid, og det ble derfor utsatt til neste møte. 
 
 


